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انتقادات اخیر دید من را به المپیک تغیر داد ؛

عاشورزاده:برایالمپیکروزشماریمیکنم

رحیمی: 

بلیت های تیم ملی والیبال برای اعزام به المپیک را قبلا خریده  بودیم

مولایی باید تکان جدی بخورد ؛

انوشیروانی: سلیمی طلایی می شود، مرادی همه را شوکه می کند

روز  گفت:  ایران  تکواندو  المپیکی  ملی پوش 
سپری  روز  چند  و  هفتاد  این  تا  می کنم  شماری 
شود تا اگر لیاقت و شایستگی داشتم با یک مدال 
خوش رنگ از المپیک بازگردم.فرزان عاشورزاده در 
اظهار  یونان  تکواندو  تورنمنت  در  حضور  خصوص 
برای  ممکن  زمان  بهترین  می کنم  فکر  داشت:  
تا  باشد  یونان  تورنمنت  مسابقات،  یک  در  حضور 
المپیک  از  پیش  تدارکاتی  رقابت های  آخرین  در 
شرکت کنیم. بچه ها در حال حاضر به 70 درصد 
شرکت  برای  را  خوبی  شرایط  و  رسیدند  آمادگی 
ادامه  گذاشتیم.وی  سر  پشت  یونان  تورنمنت  در 
داد: ما در تورنمنت یونان خیلی به رنگ مدال فکر 
نمی کنیم و سعی می کنیم نقاط ضعف خود را پیدا 
کار  آنها  روی  المپیک  مسابقات  زمان  تا  و  کنیم 
کنیم.  ملی پوش المپیکی ایران در خصوص هدفش 
هر  برای  می کنم  فکر  گفت:  المپیک  مسابقات  در 
ورزشکاری رویداد المپیک مهم ترین حضور ورزشی 
این  در  نیز حضور  من  برای  به شخصه  و  باشد  او 
تا  نمی خواهم  خیلی  است.  افتخارآفرین  مسابقات 
کارهایی  چه   است  قرار  اینکه  به  مسابقات  زمان 
انجام بدهم فکر کنم و فقط قصد دارم به جنبه های 
داد:  ادامه  کنم.وی  فکر  المپیک  در  حضور  مثبت 
آنها  وقوع  امکان  اتفاقاتی که  تمام  در ذهن خودم 
وجود دارد را بررسی می کنم تا اگر بازی سخت و 
راحتی برای من پیش آمد درست عمل و مدیریت 
ورزشکار  یک  ورزشی  رویداد  سخت ترین   . کنم 
حاضر  ورزشکاران  از  کدام  هیچ  و  است  المپیک 
در این مسابقات زنگ تفریح نیستند و من نیز به 
این چشم به المپیک نگاه می کنم که باید 4 بازی 
سخت را پشت سر بگذارم .عاشورزاده در پاسخ به 
این سوال که با توجه به عملکرد ابتدایی حضورش 
در  او  افت  به  معتقد  عده ای  تکواندو،  ملی  تیم  در 
در  ورزشکاری  هر  گفت:  هستند،  اخیر  مسابقات 

اوج است و زمان هم دچار  هر رشته ای زمانی در 
است  نبوده  گونه ای  به  نیز  من  افت  می شود.  افت 
که بخواهم تحقیر یا ناپدید شوم. من در هر میدانی 
حضور داشتم دست پر بازگشتم و در آخرین مرحله 
نیز  شوم  طلایی  نتوانستم  که  گرندپری  مسابقات 

مدال گرفتم .
برای  برنز  یا  نقره  مدال  داد: کسب  ادامه  وی 
شاید  اما  است  بوده  رویا  و  خواب  در  خیلی ها 
انتظارات جوری از من بالا رفته بود که همه توقع 
باشند.  داشته  را  میدانی  هر  در  طلا  مدال  کسب 
پدیده ظهور  عنوان  به  که  ابتدا  در  ورزشکاری  هر 
مواجه  کشورها  سوی  از  کمتری  مانور  با  می کند 
میان  در  که  به سطحی رسید  که  زمانی  اما  است 
نگاه  او  به  دیگر  دید  با یک  قرار گرفت،  بهترین ها 
می شود و بیشتر مورد تجزیه و تحلیل قرار می گیرد.

ملی پوش المپیکی تکواندو ایران تصریح کرد: من با 
از عملکرد خودم راضی هستم و  این تفاسیر  همه 

جز دو تورنمنت اخیر که در وزن تخصصی خودم 
 -58 در  که  تورنمنتی  هر  از  بودم  نکرده  شرکت 
کیلوگرم به میدان رفتم با مدال بازگشتم. این برد 
و باخت ها برای همه ورزشکاران است و جواب تمام 
انتقادات و نظراتی که گفته می شود من دچار افت 
شدم را نیز با گذر زمان می توان داد و من نیز روز 
سپری  روز  چند  و  هفتاد  این  تا  می کنم  شماری 
شود تا اگر لیاقت و شایستگی داشتم با یک مدال 
تاکید  با  بازگردم.عاشورزاده  المپیک  از  خوش رنگ 
رقبا  به شناخت  توجه  با  راهش  بر سخت تر شدن 
نسبت به خودش، عنوان کرد: به هرحال وقتی یک 
پدیده ظهور می کند ابتدای کار کسی روی او تمرکز 
با لطف  ابتدایی  وقتی من در 2 سال  اما  نمی کند 
خدا و تلاش های کادرفنی آقایی کردم و صدرنشین 
رنکینگ المپیک باقی ماندم کارم سخت تر شد.وی 
تیم ملی  ابتدای حضورم در  نیز در  ادامه داد: من 
کنم.   مبارزه  بهترین ها  با  داشتم  دوست  تکواندو 

یادم است در اولین تورنمنتی که به همراه تیم ملی 
اوپن کره رفتم، دوست داشتم جلوی  به مسابقات 
حریف پرتغالی بازی و عرضه اندام کنم. من تا قبل 
و  تلویزیون  از  را  او  عملکرد  فقط  مسابقات  آن  از 
سایت فدراسیون جهانی دیده بودم و قطعا همین 
دیگر  ورزشکار  برای  نیز  حاضر  حال  در  اتفاقات 
وجود دارد تا در مقابل امثال من، مهدی خدابخشی 
و نفرات صدرنشین رنکینگ مسابقه و خودی نشان 
بدهند.صدرنشین رنکینگ المپیک تکواندو با تاکید 
بر انگیزه بالای خود، گفت: شاید اگر این اتفاقات به 
وجود نیامده بود باعث می شد تا از تکواندو دل زده 
و  بیشتر  را  من  انگیزه  موضوعات  همین  اما  شوم 
یاد  نیز  زندگی  تا درس  باعث شد  و  کردم  قوی تر 
از  که  توقعاتی  فشار  در خصوص  بگیرم.عاشورزاده 
گفت:  دارد،  وجود  المپیک  مدال  کسب  برای  او 
المپیکم  سهمیه  کسب  که  گذشته  یکسال  از  من 
به من  با هر کسی صحبت کردم فقط  قطعی شد 
گفت انشاالله در المپیک مدال طلا کسب کنی و به 
هرحال این فشارها نه تنها روی عملکرد من بلکه 
هر ورزشکاری دیگری نیز تاثیر می گذارد. من خیلی 
از تجربیات دیگر ورزشکارها در این زمینه استفاده 
به  اخیر خیلی  در هفته های  تجربه ها  این  و  کردم 
من کمک کرده است.وی ادامه داد: من با صحبت 
کردن با این نفرات به نکات تازه ای رسیدم اما این 
ورزشکار  روی  بار سنگینی  ناخواه  یا  خواه  فشارها 
ایجاد می کند و برای من نیز با توجه به توقعاتی که 
از فضای مجازی تا خیابان وجود دارد، کار سخت تر 
دو  فرزان  مثل  المپیک  به  دیگر  من  است.  شده 
ماه پیش نگاه نمی کند و میدان المپیک برای من 
انتقاداتی که در ماه های اخیر  تفاوت کرده است.  
و بعد از تغییرات رنگ مدال هایم مطرح شد، باعث 
و  کنم  شرکت  المپیک  در  دیگر  دید  یک  با  شد 

مطمئنا این دید خیلی برای من مثبت است.

المپیک  در  ایران  ورزشی  کاروان  سرپرست 
ملی  تیم  توسط  سهمیه  کسب  پیش بینی  گفت: 
والیبال را می کردیم و به همین دلیل هم بلیت های 
با  رحیمی  بودیم.اصغر  خریده  را  تیم  این  اعضای 
ملی  تیم  توسط  المپیک  سهمیه  کسب  تبریک 
والیبال اظهار داشت: این تیم روز گذشته مردم را 

ایران را  شاد کرد و همچنین توانست سهمیه های 
به 59 برساند که این یک رکورد محسوب می شود. 
والیبال  در  که  بود  ما  پیش بینی های  جزو  این 
سهمیه بگیریم.وی افزود: ما در تاریخ 31 فروردین 
و براساس همین پیش بینی ها، بلیت اعزام والیبال 
به ریو را خریده و حتی تاییدیه آن را از داورزنی، 
رئیس فدراسیون گرفته بودیم. می دانستیم که اگر 
بخواهیم بلیت های این تیم را پس از مسجل شدن 
تهیه  مشکل  با  کنیم،  خریداری  المپیک  سهمیه 
آنها  اساس هم  بر همین  مواجه خواهیم شد.  آنها 
به هر دلیلی  اگر هم  تا  را زودتر خریداری کردیم 
سهمیه به  دست نیامد، در این میان ضرر کوچکی 
را متحمل شویم.سرپرست کاروان ورزشی ایران در 
تاکنون 59 سهمیه  داد:  ادامه  ریو  المپیک 2016 

به  مربوط  نیز  دیگر  سهمیه  یک  و  شده  مسجل 
رشته شنا است که تعداد سهمیه ها را به عدد 60 
می رساند، البته هنوز این شانس وجود دارد که در 
دوومیدانی و تیراندازی با کمان باز هم نمایندگان 
این  به  پاسخ  در  بگیرند.رحیمی  سهمیه  ایران 
سهمیه  تعداد  این  کسب  پیش بینی  آیا  که  سوال 
ما در کمیته  اظهار داشت: مبنای کار  را می کرد؟ 
ایجاد شرایط مطلوب برای تقریباً 70 ورزشکار بود. 
البته ما از همان ابتدا هم پیش بینی می کردیم تعداد 
اعضای کاروان به بیش از 60 ورزشکار برسد.وی در 
گفت:  ایران  کاروان  اعضای  از  پشتیبانی  خصوص 
همه کارهای لازم برای تحقق این هدف انجام شده 
است و به لحاظ پشتیبانی با مشکل خاصی مواجه 
نیستیم.سرپرست کاروان ورزشی ایران در المپیک 

درباره اهدای پاداش اعضای تیم ملی والیبال عنوان 
کرد: با بازگشت این تیم به تهران، پاداش مربوطه 
که رقمش پیش از این از سوی کمیته ملی المپیک 
مشخص شده است، پرداخت می شود.رحیمی پاسخ 
شده  برطرف  مالی  مشکلات  آیا  که  سوال  این  به 
رئیس  اما  هست  که  مشکل  گفت:  خیر؟  یا  است 
را  مشکلات  این  حل  دستور  او  معاون  و  جمهور 
داده اند. امیدواریم در یکی دو هفته آینده پول لازم 
در اختیارمان قرار بگیرد و برنامه های مورد نظر به 
طور کامل اجرایی شود. ما بلیت ها را از شرکت های 
از  پس  نیز  شرکت ها  آن  و  کرده ایم  تهیه  خارجی 
منتظر  خیلی  و  می خواهند  را  پول شان  هفته  یک 
مالی مورد  منابع  امیدواریم  به هر حال  نمی مانند. 

نیاز محقق شود تا این بدهی ها را پرداخت کنیم.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری کشورمان گفت: مسئولیت کیانوش 
رستمی با من نیست و قرار است با فدراسیون هماهنگ باشد.سجاد 
انوشیروانی در خصوص شرایط تیم ملی وزنه برداری اظهار داشت: خدا 
را شکر خوشحالیم که دومین تورنمنت در سال جدید را به خوبی و 
خوشی تمام کردیم. به اهدافی که داشتیم، رسیدیم و نفراتی را که در 

اردو خوب کار کردند شناسایی کردیم.
اردوی  آخر  هفته  در  هاشمی  علی  و  مولایی  بهادر  افزود:  وی 
اردبیل یک مقدار از ناحیه زانو و چهارسر دچار مشکل شدند و یک 
مقدار آن صلابت و شکل خوب شان را از دست داده بودند، اما خدا 
را شکر در این مسابقات بهتر از مسابقات آسیایی کار کردند. اردوی 
بعدی تیم ما هفته بعد در تهران است و خدا را شکر جام فجر را هم 
به خوبی پشت سر گذاشتیم و برای المپیک به خوبی آماده می شویم.
سرمربی تیم ملی وزنه برداری کشورمان در خصوص اظهارنظر کیانوش 
رستمی مبنی بر اینکه با سرمربیگری خودش رکورد دنیا را شکسته 
دارد.  خوبی  بسیار  شرایط  رستمی  کیانوش  کرد:  خاطرنشان  است، 
کیانوش یکی از وزنه برداران و ورزشکاران شایسته کشورمان است و 
ما باید قدردان او و امثال او باشیم که از جان و دل مایه می گذارند. 
او رکورد دنیا را شکست و به کیانوش تبریک می گویم و آرزو می کنم 
که در المپیک هم این مهم را به دست بیاورد.انوشیروانی ادامه داد: 
ما این شرایط رستمی را قبول نکردیم ولی فدراسیون این شرایط را 
پذیرفت و من طی نامه ای به فدراسیون این مسئولیت را در المپیک 
برای  بربیاید  من  از دست  هم  کمکی  هر  ولی  کردم  از خودم سلب 
کیانوش انجام می دهم ولی کیانوش خودش تمرین می کند و زیر نظر 

فدراسیون کار خواهد کرد و فدراسیون هم این شرایط را قبول کرده 
است.وی در مورد وضعیت سهراب مرادی و اینکه بعد از 3 سال وی 
گفت:  برد،  سر  بالای  را  فجر  جام  مسابقات  در  وزنه هایش  به راحتی 
سهراب مرادی یکی دیگر از سرمایه های خوب ما است و می تواند در 
المپیک افتخار بزرگی برای ما رقم بزند و ما این وزنه بردار را حفظ 
می کنیم. او باید دومین مسابقه اش را هم بعد از یک مسافرت طولانی 
پشت سر بگذارد و برای مسابقات المپیک آماده شود و مطمئن باشید 
المپیک  در  مرادی  از سهراب  باشکوهی  و  که خبرهای خیلی خوب 
خواهید شنید و او همه را شوکه می کند.نایب قهرمان المپیک عنوان 
و  می کند  تمرین  خوب  خیلی  هاشمی  علی  مرادی،  وزن  در  کرد: 
بسیار زحمت می کشد و نسبت به مسابقات آسیایی  12، 13 کیلو 
بیشتر وزنه زد و حتی زیر وزنه 220 کیلو در حرکت دوضرب رفت. 
حرکت  و  کنیم  بیشتر  مقدار  یک  را  یک ضربش  حرکت  بتوانیم  اگر 
دوضرب را هم حفظ کند، می تواند در المپیک مدال آور باشد. بعد از 
او محمدرضا براری فوق العاده بود و به نظر من خوب کار کرد و روز 
به روز بهتر می شود و اگر 45 روز آینده مشکل خاصی پیش نیاید، 
موسوی  ایوب  بود.  خواهد  ما  بهترین های  از  یکی  براری  محمدرضا 
آمده  تازه  و  است  نام  جویای  جوان  یک  نیز  کیلوگرم  دسته 85  در 
مسابقات  به  نسبت  می کند،  رشد  روز  به  روز  و  وزنه ها  این  به سمت 
آسیایی که یک ماه پیش داشتیم 8 کیلو وزنه هایش را بالا برده، در 
را کشید، در حالی  که  دوضرب خیلی خوب کار کرده و 208 کیلو 
تصریح  بزند.انوشیروانی  نتوانست  را  کیلو   200 آسیایی  مسابقات  در 
برنامه ریزی  با یک  امیدواریم که  و  به جلو است  ما دیدمان رو  کرد: 

خوب بتوانیم بچه ها را با سلامت کامل به یک آمادگی کامل برسانیم 
برای مسابقات و بتوانیم 5 نفر اصلی را انتخاب کنیم. در مورد دسته 
فوق سنگین هم باید خدمت تان عرض کنم که بهادر مولایی باید یک 
تکان جدی بخورد، آن آسیب دیدگی در اردبیل برایش اتفاق نمی افتاد 
وزنه های  تمرینات  در  بزند،  وزنه های خیلی خوبی  می توانست  اینجا 
خوبی می زند، یک مقدار بدشانس است. خدا را شکر می کنم که بهداد 
سلیمی با این شرایط برگشته است و تمام تلاش مان را می کنیم که 
بهداد سلیمی را به شرایط ایده آل برای مسابقات المپیک برسانیم و 
من طلایی  به اعتقاد  او  کند.  دفاع  قهرمانی اش  عنوان  از  المپیک  در 
ادامه دهد.وی در خصوص ترکیب  البته اگر همین روند را  می شود، 
تیم  کشورمان برای المپیک اظهار داشت: ما 7 نفر داریم و تا روز آخر 
در وزنه برداری هیچ چیز مشخص نیست. هر اتفاقی ممکن است بیفتد 

و ان شاءالله به امید خدا تیمی خوب را راهی المپیک کنیم.

ژیرو: واردی می خواهد به آرسنال 
بپیوندد

شد  مدعی  آرسنال  مهاجم  ژیرو،  اولیویه 
که جیمی واردی قصد دارد فصل آینده در این 
قصد  آرسنال  که  می شود  کند.گفته  بازی  تیم 
دارد رقم فسخ قرارداد مهاجم 29 ساله لستر را 
در  این  بگیرد.  خدمت  به  را  او  و  کند  پرداخت 
ستاره های  است  تلاش  در  رانیری  که  حالیست 
و  کند  حفظ  آینده  فصل  برای  را  فصلش  این 
ژیرو  اولیویه  حال  دهد.  ادامه  خوبش  روند  به 
مدعی شد که واردی خواهان پیوستن به جمع 
توپ چی هاست.او گفت:« به من گفته شده که 
جیمی می خواهد به آرسنال بپیوندد و این خبر 
خوبی است. تنها می توانم از او تعریف و تمجید 
کنم. او بازیکن بزرگی است بنابراین پیوستن او 
داد:«  ادامه  است.«ژیرو  خوبی  خبر  آرسنال  به 
همانطور که قبلا گفتم من از رقابت لذت می برم. 
ما همیشه مهاجمان بزرگی در آرسنال داشته ایم 

و من هم می خواهم برای باشگاه بهترین باشم. 

 
3 خرید رویایی اوزیل برای آرسنال

آرسنال روز گذشته  اوزیل، هافبک  مسوت 
در توئیتر رسمی تیم ملی آلمان در یک مسابقه 
پرسش و پاسخ شرکت کرد.یک هوادار از اوزیل 
سوال کرد که اگر رئیس باشگاه آرسنال بود چه 
نیز  اوزیل  پاسخ های  و  می داد  انجام  خرید هایی 
در نوع خود جالب بود.او پاسخ داد:« زین الدین 
رونالدو.«در  کریستیانو  و  نتسر  گونتر  زیدان، 
با  و  بود  تیمی  هم  رونالدو  با  اوزیل  که  حالی 
زیدان نیز سابقه همکاری در رئال دارد، نتزر نام 
کمی ناآشنایی در مقایسه با این دو نفر محسوب 
می شود.نتزر از سال 1965 عضو تیم ملی آلمان 
بود و به همراه این تیم در سال 1972 قهرمان 
یورو شد. او همچین در تیم مونشن گلادباخ توپ 
می زد و 3 سال نیز در رئال مادرید بازی کرد و 2 

قهرمانی لالیگا به دست آورد.

 
ناامیدی دخیا از پیوستن به رئال 

مادرید
پروسه  که  شد  مدعی  گزارشی  در  اس  آ 
بست  بن  به  مادرید  رئال  به  دخیا  داوید  انتقال 
آستانه  تا  گذشته  تابستان  است.دخیا  خورده 
یک  دلیل  به  اما  رفت  پیش  رئال  به  انتقال 
او  بعد  کمی  نشد،  میسر  امر  این  اداری  اشتباه 
با یونایتد قراردادش را تمدید کرد ولی بندی در 
آن گنجاند که طبق آن رئال می تواند با پرداخت 
50 میلیون یورو او را به خدمت بگیرد. این بند 
دخیا  با  ها  رئالی  پرده  پشت  توافق  نتیجه  در 
گنجانده شد.پرز)رئیس رئال( متعهد شده است 
دیگر  روز  تا 10  یعنی  ژوئن  از 15  پیش  تا  که 
بگیرد  خدمت  به  را  دخیا  رقم،  این  پرداخت  با 
در غیر این صورت باید 10 میلیون یورو غرامت 
تا  روز   10 فاصله  به  حال  این  با  کند.  پرداخت 
ونه  دخیا  با  تماسی  نه  توافق،  این  مهلت  پایان 
او »ژرژ مندس« گرفته نشده  برنامه های  مدیر 
انتقالی احتمالا  این بدین معناست که چنین  و 
تمایل  عدم  امر  این  گرفت.علت  نخواهد  صورت 
زیدان به از دست دادن ناواس و جذب دخیاست. 

 
اخطار مجدد بایرن به رئال در مورد 

لواندوفسکی
مصاحبه  در  مونیخ  بایرن  باشگاه  فنی  مدیر 
لواندوفسکی  روبرت  که  داد  هشدار  رئال  به  خود 
عنوان  به  لواندوفسکی  روبرت  نیست.از  فروشی 
یکی از گزینه های خرید جدی رئال مادرید برای 
فصل بعد نام برده شده است اما هفته گذشته کارل 
هاینس رومینیگه)نایب رئیس( و میشائیل رشکه، 
مورد  این  در  رئال  به  مونیخی  باشگاه  فنی  مدیر 
 CRC « هشدار دادند.رشکه در مصاحبه با رادیو
» گفت:« لواندوفسکی فروشی نیست. می توانم با 
قاطعیت بگویم که او فصل بعد نیز در بایرن بازی 
خواهد کرد و تحت هیچ شرایطی از ما جدا نخواهد 
که  است  هایی  باشگاه  به  بایرن  هشدار  این  شد. 
مهاجم  بهترین  او  هستند.  لواندوفسکی  خواهان 
دنیاست و تا 2019 نیز با ما قرارداد دارد. دلیلی 
برای جدایی او هم وجود ندارد.«هیگواین به جای 
لواندوفسکی؟: هیگواین بدون شک یکی از 5 مهاجم 
برتر دنیاست اما لواندوفسکی بهتر از اوست. هیچ 
دلیلی برای جذب یک مهاجم دیگر در پست لوا 
وجود ندارد.«لواندوفسکی فصل گذشته در 51 بازی 

موفق به زدن 42 گل برای بایرن شد.

لوزانو: بازیکنان جوان را برای 
لیگ جهانی انتخاب می کنیم

ما  گفت:  ایران  والیبال  تیم  ملی  سرمربی 
که  بعدی  تورنمنت  در  برای حضور  را  خودمان 
لیگ جهانی است آماده می کنیم و با بازیکنان 
جوان و قوی که انتخاب می کنیم کارهای بزرگی 
را انجام می دهیم.رائول لوزانو در نشست خبری 
ونزوئلا، گفت:  برابر  ایران  تیم  ملی  بازی  از  بعد 
خولیو ولاسکو، سرمربی پیشین تیم  ملی والیبال 
از  را  المپیک  در  حضور  برنامه  استارت  ایران 
حدود هشت سال پیش زد. ما در حال  حاضر دو 
تیم در ایران داریم و برای تورنمنت  بعدی )لیگ 
جهانی که از 17 ژوئن شروع می شود( آماده می 
شویم.سرمربی تیم  ملی والیبال ایران ا دا مه  داد: 
اما  نمی کنند،  بازی  خارج  در  ما  بازیکنان  تمام 
با  و  می کنیم  انتخاب  را  قوی  و  جوان  بازیکنان 

آنها کارهای بزرگی را انجام می دهیم.

 
کوبا چهارمین حریف ایران در المپیک

در  والیبال  ملی  تیم  حریف  چهارمین 
بازی های المپیک مشخص شد.با صعود کانادا به 
المپیک 2016 ریو برزیل دیگر هم گروه تیم ملی 
والیبال ایران در این بازی ها مشخص شد.کوبا که 
به مقام  انتخابی آمریکای شمالی  در رقابت های 
آرژانتین،  ایران،  با  همراه  بود،  رسیده  قهرمانی 
این رقابت ها قرار   B لهستان و روسیه در گروه 
گرفت.تیم ملی کانادا نیز که به عنوان چهارمین 
تیم در رقابت های انتخابی المپیک که به میزبانی 
ژاپن برگزار شد سهمیه المپیک گرفت، در گروه 
A در کنار آمریکا، برزیل، ایتالیا و فرانسه ایستاد.
از میان تیم های تونس، الجزایر، شیلی و مکزیک 
المپیک را می گیرد و پس  نیز یک تیم سهمیه 
از آن گروه مصر که به عنوان قهرمان رقابت های 
انتخابی آفریقا سهمیه المپیک را گرفته، مشخص 
می شود.بازی های المپیک در رشته والیبال در دو 

گروه 6 تیمی برگزار می شود.

 
حدادی در چین به تیم ملی 

اضافه می شود
ملی  تیم  هم  فیلیپین  در  حدادی  حامد 
راهی  مستقیم  طور  به  و  نمی کند  همراهی  را 
امروز  ایران  بسکتبال  ملی  می شود.تیم  چین 
با تیم  )دوشنبه( و سه شنبه دو دیدار دوستانه 
ملی فیلیپین در شهر مانیل برگزار خواهد کرد 
که اولین مسابقه پشت  درهای بسته خواهد بود 
می توانند  رسانه  اهالی  و  بسکتبال  هواداران  اما 
از نزدیک تماشا کنند.تیم ملی  را  دومین دیدار 
بسکتبال ایران که بعد از قهرمانی در غرب آسیا 
اردو  این  در  مانیل شده  راهی  مستقیم  طور  به 
نیز حامد حدادی را در اختیار نخواهد داشت و 
باید بدون ستاره ارزشمندش برابر نایب قهرمان 
آسیا به میدان برود.حدادی با اجازه کادرفنی در 
حال انجام دادن برخی کارهای شخصی اش است 
و قرار بود در فیلیپین به تیم اضافه شود اما قرار 
شده به چین برود و در تورنمنت اطلس این کشور 
تیم ملی را همراهی کند.ملی پوشان بعد از بازی های 
دوستانه با فیلیپین، به چین می روند و سپس به 
کشور بازخواهند گشت. بعد از یک هفته استراحت 
تیم ملی برای برگزاری یک اردوی تدارکاتی راهی 
لتونی می شود و سپس به تورین ایتالیا می رود تا 

کارش در انتخابی المپیک را شروع کند.

 
موسوی، معروف در صدر بهترین ها

محمد موسوی، سعید معروف و میلاد عبادی 
پور عنوان بهترین مدافع روی تور، بهترین پاسور و 
بهترین دریافت کننده رقابت های انتخابی المپیک 
انتخابی  رقابت های  پایان  از آن خود کردند.با  را 
المپیک که با صعود تیم های لهستان، ایران، فرانسه 
و کانادا همراه بود کمیته برگزاری مسابقات نفرات 
برتر را معرفی کرد که سید محمد موسوی عنوان 
به  پور  عبادی  میلاد  و  تور  روی  مدافع  بهترین 
عنوان بهترین دریافت کننده اول معرفی شدند. 
سعید معروف نیز به عنوان بهترین پاسور رقابت 
ها انتخاب شد تا ایران بیشترین سهم را در جمع 
برترین ها داشته باشد.کانادا دو عنوان را به خود 
اختصاص داد و فرانسه و استرالیا یک نماینده در 
جمع برترین ها داشتند.شهرام محمودی که در 
بخش امتیازآورترین ها و بهترین آبشارزن ها در 
جایگاه سوم قرار داشت با توجه به قرار نگرفتن 
رده  در  پایان  در  ونزوئلا  برابر  ایران  ترکیب  در 

ششم و پنجم این دو بخش قرار گرفت.
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